

VERSLAG BESTUURSVERGADERING

Wederzijds d.d. 14-04-2025

Bij de vergadering aanwezig: Sturla Spans (notulist), Riet van Mourik en Wout Zinkstok, en Jita Hoogerduijn (voorzitter), Regina Visscher, alsmede Grada de Vries en Nico Jörg.

1. De agenda wordt nader vastgesteld.
2. Het conceptverslag van 10-03-2025 wordt met enkele wijzigingen en aanvullingen goedgekeurd.
Naar aanleiding van:
De bijeenkomst op 3 juni aanstaande vindt plaats bij Hercules en wordt verder verzorgd door de lezingencommissie
3. Mededelingen, ingekomen- en uitgaande stukken
 - Jita zal contact gaan opnemen met de medewerkster van de Tuindorpkerk.
 - Sturla heeft Corrie van Egmond gevraagd om contact op te nemen met een belangstellende die in Tuindorp woont.
 - We moeten op korte termijn een goede beamer aanschaffen en een groot scherm. Mogelijk kunnen we hiervoor subsidie aanvragen. Peter en At gaan bekijken wat een goede keus zou kunnen zijn. Wout en Jita gaan met Maarten van het Wijkbureau van de gemeente overleggen.
Regina overlegt met Nelleke of haar beamer gemaakt kan worden of een nieuwe moet worden aangeschaft.
 - Wout regelt verder de wijziging van het postadres van Wederzijds.
 - Op 29 april zal een bijeenkomst worden gehouden voor nieuwe- en andere leden om met name vertrouwd te raken met het gebruik van de website.
4. Vaststelling agenda ALV.
 - Zowel Sturla als Jita hebben al een opzetje gemaakt voor de agenda
 - Sturla en Wout zullen voor de verzending van de stukken zorgen.
 - Jita vraagt aan Rien of hij bereid is een verslag te maken.
 - De opmerkingen van de kascommissie worden besproken en het voorstel van het bestuur is om op jaarbasis maximaal € 500 euro aan kasgeld te besteden.
 - Riet vraagt Wil om stembriefjes.
 - Gerrit Jan wordt gevraagd om de geluidinstallatie in te stellen.
 - Het voorstel van de kascommissie om ruimer te reserveren voor een volgend lustrum wordt door het bestuur ondersteund.
5. Follow up van de bijeenkomst van 16 januari
 - Het initiatief voor een optreden van gastvrouwen- en heren is al opgepikt.
 - bekeken moet worden wat we met “externen”, zoals ‘buurtbel’.

- Bekeken moet worden wat de willen aan informatie van de verschillende buurten.
Dit wordt bekeken in overleg met Jet en Peter Straatman.

6. Buurtcontactpersonen, lezingen, PR en Website.

- De buurtcontactpersonen functioneren even lang als bestuursleden: zes jaar.
In ieder geval zullen Marijke Stringa en Yvonne Hesterman eind dit jaar stoppen.
- Bijzonder fijn is het dat een extra mail is gestuurd naar de leden met als
onderwerp: Zo werkt de website
- We gaan de nog aanwezige flyers via buurtcontactpersonen verspreiden.

7. Goude Maen – borrel- eten

- Er bestaat veel onduidelijkheid over het gebruik van de serre. Zolang het loopt
kunnen we weinig.

8. Wederzijds activiteiten, groepen en apps.

Geen opmerkingen.

9. Rondvraag

Geen opmerkingen

De volgende vergadering wordt op 5 mei om 11.00 uur gehouden bij
gehouden bij Jita, Mr. Tripkade 8.